
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Åbnings- og telefontider 
Mandag 10.00-17.00 
Tirsdag-fredag 10.00-13.30 

      

Referat fra møde i følgegruppen Lem Kær den 15. december 2020 
Mødedato: 15. december 2020 

Deltagere: 
Rikke Elgård Jørgensen Formand, Velling Lokalråd 
Jørgen Nielsen, Velling Lokalråd 
Kim M. Abildtrup, Lem Borgerforening  
Bjarne Christensen, Lem Borgerforening 
Michael Kjær Pedersen, Højmark Kultur og Fællesskab 
John G. Christensen, Formand Teknik- og Miljøudvalget 
Hans Pedersen, Teknik- og Miljøudvalget 
Niels Peter V. Lauridsen, Planchef 
Jeanette Jeppesen, Planlægger 
Jesper Uth, Vestas 
Mads, Christian og Christina, Energicenter Nord 
Mio Schrøder, Planenergi (ansøgers konsulent) 
 
 
 

Mødets formål: At præsentere udkast til debatoplæg for følgegruppen og få input. 

Dagsorden: 

1. Velkomst og præsentation 

2. Status - siden sidst v. Jeanette Jeppesen 

3. Præsentation af udkast til idéoplæg 

+ input hertil fra gruppen 

4. Orientering om afholdelse af foroffentlighedsfasen inkl. informationsmøde 

+ input hertil fra gruppen 

5. Videre proces og næste møde 

N O T A T  

Sagsbehandler 
Jeanette Jeppesen 
Direkte telefon 
99 74 12 56 
Dato 
5. januar 2021 
Sagsnummer 
20-018504 

Til 
 
Kopi 
 
Fra 
Jeanette Jeppesen 
Emne 
Referat fra møde i følgegruppen Lem Kær den 15. december 2020 
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6. Eventuelt 

 

Ad. 2 – Siden sidst 

Idéoplæg er tilrettet med baggrund i bemærkninger fra sidste møde 

Planlægning af informationsmøde 

Forbereder udsendelse af idéoplæg 

Ad. 3 – drøftelse af udkast til idéoplægget 

Kommentarer til udkast til idéoplægget: 

 S. 8: Det er vigtigt at få forklaret processerne og koblingen mellem dem. Er der tale om to 
parallelle processer? 

 Formuleringen minimum et år bør overvejes  

Jeanette orienterede om, at der er et andet ansøgt solcelleprojekt ved Vennervej, som kommer til at 
ligge indenfor undersøgelsesområdet. Det vises i debatoplægget. 

Det blev aftalt, at Jeanette sender link til politiks behandling af solcelleansøgninger i kommunen, som 
er behandlet af Teknik- og Miljøudvalget den 15. december. 

Ad. 4 – afholdelse af informationsmøde 

Ansøger viste annoncen for informationsmødet. Følgende blev kommenteret: 

 Indledningen bør præciseres og rollefordelingen mellem ansøger og Kommunen skal være 
tydelig. 

 Forslag til omformuleringer 

Følgegruppens medlemmer lagde vægt på, at alle har adgang til mødet. RKSK oplyste, at mødet bliver 
optaget og kan lægges på kommunens hjemmeside efterfølgende.  

Hvis der opstår tekniske problemer under mødt, tager vi i følgegruppen stilling til, om der skal holdes 
et nyt møde. 

Spørgsmål kan stilles før og under mødet pr. mail. Det skal være klart, hvortil spørgsmål kan rettes 
efter mødet. 

Ad. 5 – næste møde 

Vi mødes næste gang efter informationsmøde, men før er slut høringsperioden slutter. Foreløbig er det 
aftalt, at mødes den 21. januar 2021. 

 

 


